
RADA ŠKOLY PRI ZÁKLADNEJ ŠKOLE A. SLÁDKOVIČA SLIAČ 

Pionierska 9, 962 31 Sliač, rszssliac@gmail.com 

 

 

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy konaného dňa 27. septembra 2023 o 17,00 hod. 

 

Prítomní členovia RŠ: 9 

1. Mgr. Martina Kuzmová 

2. Mgr. Ingrid Majerská 

3. p. Andrej Roziak 

4. Ing. Ján Belička 

5. Ing. Ľubomír Hric 

6. p. Daša Kochlicová 

7. p. Ivana Urdová  

8. Mgr. Miloslav Storoška  

9. PhDr. Martina Lacková 

 

Neprítomní členovia RŠ: 2 

1. Mgr. Jaroslav Benčík 

2. doc. Ing. Andrea Sujová, PhD.  

 

Hostia: 1 

1. Mgr. Alžbeta Krúpová – riaditeľka školy  

 

Program:  

1. Otvorenie. 

2. Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení výchovno- 

vzdelávacieho procesu 

3. Organizačná schéma Základnej školy A. Sládkoviča Sliač 2023/2024 

4. Školský vzdelávací program pre primárne a nižšie stredné vzdelávanie 

5. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 

2022/2023 

6. Školský poriadok ŠKD Pramienok pri Základnej škole A. Sládkoviča Sliač 

7. Výchovný program ŠKD Pramienok pri Základnej škole A. Sládkoviča Sliač 

8. Organizácia školského roka a štruktúra kariérových pozícií v školskom roku 2023/2024 

9. Školský poriadok Základnej školy A. Sládkoviča Sliač 

10.   Rôzne a diskusia. 

11. Návrh uznesení  

12.  Záver 

mailto:rszssliac@gmail.com


Zápisnica:  

1. Predsedníčka Rady školy Mgr. Martina Kuzmová otvorila zasadnutie Rady školy, 

privítala prítomných členov RŠ, nového člena pani PhDr. Martinu Lackovú a 1 hosťa. 

Konštatovala prítomnosť nadpolovičnej väčšiny členov a prítomných oboznámila s 

programom. Všetky dokumenty, ktoré sa na zasadnutí prerokovali, mali k dispozícii na 

pripomienkovanie všetci členovia Rady školy v elektronickej podobe pred zasadnutím 

Rady školy. Pani riaditeľka informovala členov o doplňujúcich voľbách, ktoré sa konali 

dňa 11.09.2023 elektronicky cez Edupage. Z celkového počtu 493 rodičov žiakov školy 

hlasovalo 271. 

 

2. Určenie zapisovateľa: p. I. Urdová a overovateľa zápisnice: Mgr. I. Majerská. Voľba 

návrhovej komisie: Mgr. M. Storoška, PhDr. Martina Lacková.  

 

3. Informácia o pedagogicko-organizačnom a materiálno-technickom zabezpečení 

výchovno-vzdelávacieho procesu. Členovia Rady školy dostali dokument 

v elektronickej podobe pred zasadnutím. Pani riaditeľka Mgr. Alžbeta Krúpová 

podrobne informovala o jednotlivých bodoch. V školskom roku 2023/24 študuje v škole 

493 žiakov.  

 

4. Organizačná schéma Základnej školy A. Sládkoviča Sliač 2022/2023. Informovala 

riaditeľka školy Mgr. Alžbeta Krúpová. 

 

5. Školský vzdelávací program pre primárne a nižšie stredné vzdelávanie. Informovala 

pani riaditeľka – bol upravený pojem integrácia, ktorý bol nahradený pojmom inklúzia. 

V deviatom ročníku bola pridaná jedna vyučovacia hodina slovenského jazyka 

a literatúry.  

 

6. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy za 

školský rok 2022/2023. Informácie predniesla riaditeľka školy Mgr. Alžbeta Krúpová. 

Pani riaditeľka informovala o úspechoch žiakov našej školy v športových a iných 

súťažiach. Počas letných prázdnin mal veľký úspech denný letný tábor. Pani riaditeľka 

poďakovala Mestu Sliač a Rade rodičov za dofinancovanie opráv, ktoré sa realizovali 

priebežne počas školského roka a prázdnin. 

 

7. Školský poriadok ŠKD a Výchovný program ŠKD. Momentálne má škola 9 oddelení. 

Pani riaditeľka informovala o zmene poplatku ( € 15,-) za školský klub. Pán Ing. Ľ. Hric 

sa informoval o spôsobe odchodu žiakov z ŠKD. 

 

8. Organizácia školského roka a štruktúra kariérových pozícií v školskom roku 2023/2024. 

Informácie predniesla riaditeľka školy Mgr. Alžbeta Krúpová. Škola je zapojená do 

programu FinQ, ktorý má za cieľ naučiť deti myslieť a správne sa rozhodovať v 

kontexte financií, podporuje rozvoj kritického myslenia. Mgr. I. Majerská informovala 

prítomných, že na základe výsledkov sa finančná gramotnosť v našej škole zlepšila. 

 

9. Školský poriadok. Pani riaditeľka oznámila prítomným členom zmenu v školskom 

poriadku – mobil žiaka musí byť uložený v zamknutej skrinke v šatni alebo vypnutý 

v školskej taške. Riaditeľka školy informovala, že v prípade, ak žiak potrebuje zavolať 

svojim rodičom, povie to učiteľovi a ten mu povolí použitie mobilu. V prípade, ak žiak 

nemá mobilný telefón, môže použiť školský, ktorý je k dispozícii u hospodárky školy.  

 

 

 



10. Rôzne a diskusia:  

Pán Ing. Ľ. Hric sa pýtal, či má škola ešte priestory na otvorenie nových tried a kapacity 

na prijatie ďalších žiakov. Členovia Rady školy konštatovali, že by mesto malo do 

budúcna počítať s rozšírením školy, keďže sa neustále realizuje nová výstavba domov 

a bytov v meste Sliač a okolitých mestách. 

 

Mgr. Miloslav Storoška informoval prítomných, že sa škola plánuje zapojiť do Výzvy 

na rekonštrukciu a modernizáciu škôl. Projekt je vo výške € 350 tis., spolufinancovanie 

mesta vo výške € 28 tis. Realizovala by sa výmena pomôcok, materiálne vybavenie 

školy – prevažne IKT, PC, FYZ, BIO/CHE, príp. všetky učebne. Modernizácia školy by 

bola prospešná pri reforme škôl (minister školstva schválil nový Štátny vzdelávací 

program, ktorý otvára príležitosti pre školy učiť moderne a s ohľadom na potreby 

každého žiaka).  Predsedníčka Rady školy Mgr. M. Kuzmová navrhla predložiť 

pripravený projekt finančnej komisii a zastupiteľstvu Mesta Sliač.  

 

Mgr. A. Krúpová informovala prítomných o plánovanej oprave dievčenských 

a chlapčenských WC v B-bloku školy.  

 

PhDr. M. Lacková sa pýtala na školské preliezky, konkrétne na jeden hrací prvok, na 

ktorom boli spôsobené viaceré školské úrazy. Po poslednom úraze, kedy si žiak spôsobil 

viacnásobnú zlomeninu nohy, sme demontovali určité časti hracieho prvku a označili sme 

ho upozornením „nepoužívať“. Informovali sme o tom aj Mesto Sliač.  

 

 

 

11. Uznesenia:  

Rada školy pri ZŠ A. Sládkoviča Sliač  

 

 uznesenie : A/1-2023 Rada školy schvaľuje návrhovú komisiu v zložení : Mgr. 

Miloslav Storoška, PhDr. Martina Lacková 

 

            za: 7 ,                   proti: 0,                  zdržali sa: 2,                 neprítomní: 2 

 

 uznesenie: B/1-2023 berie na vedomie Informáciu o pedagogicko-organizačnom 

a materiálno-technickom zabezpečení výchovno- vzdelávacieho procesu 

 

            za: 9 ,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                 neprítomní: 2 

 

 uznesenie: B/2-2023 berie na vedomie Organizačnú schému Základnej školy A. 

Sládkoviča Sliač 2023/2024 

 

            za: 9 ,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                 neprítomní: 2 

 

 

 uznesenie: B/3-2023 berie na vedomie Školský vzdelávací program pre primárne 

a nižšie stredné vzdelávanie 

 

            za: 9 ,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                 neprítomní: 2 

 



 uznesenie: B/4-2023 berie na vedomie Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, 

jej výsledkoch a podmienkach školy za školský rok 2022/2023 

 

            za: 9 ,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                 neprítomní: 2 

 

 uznesenie: B/5-2023 berie na vedomie Školský poriadok ŠKD Pramienok pri 

Základnej škole A. Sládkoviča Sliač 

 

            za: 9 ,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                 neprítomní: 2 

 

 uznesenie: B/6-2023 berie na vedomie Výchovný program ŠKD Pramienok pri 

Základnej škole A. Sládkoviča Sliač 

 

            za: 9 ,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                 neprítomní: 2 

 

 uznesenie: B/7-2023 berie na vedomie Organizáciu školského roka a štruktúru 

kariérových pozícií v školskom roku 2023/2024 

 

            za: 9 ,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                 neprítomní: 2  

 

 uznesenie: B/8-2023 berie na vedomie Školský poriadok Základnej školy A. 

Sládkoviča Sliač 

 

            za: 9 ,                   proti: 0,                  zdržali sa: 0,                 neprítomní: 2  

 

 

 

 

12. Záver – predsedníčka Rady školy Mgr. Martina Kuzmová poďakovala prítomným 

členom Rady školy za aktívnu účasť na zasadnutí. Členovia návrhovej komisie 

predniesli návrh na uznesenia. Prítomní členovia s návrhom súhlasili.  

 

 

 

V Sliači dňa 27.09.2023  

 

 

 

 

Zapísala:  

p. I. Urdová, členka Rady školy pri ZŠ A. Sládkoviča Sliač .......................................  

 

Overovateľ:  

Mgr. Ingrid Majerská, členka Rady školy pri ZŠ A. Sládkoviča Sliač ................................  

 

Mgr. Martina Kuzmová, predsedníčka Rady školy pri ZŠ A. Sládkoviča Sliač .......................... 

 


